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Dit is een kort jaarverslag.
Door de coronacrisis is afgelopen seizoen maar weinig gevoetbald. Na een hoopvolle start 
eind augustus dachten wij er weer een vol seizoen tegen aan te kunnen gaan. Helaas werd 
half oktober weer strenge maatregelen afgekondigd waardoor het zaalvoetbal stil kwam te 
liggen.
Pas begin juni werd er weer groen licht gegeven om te sporten in de zaal op minder dan 
1,5 meter.

Ondanks dat er eigenlijk zo goed als niet gevoetbald is afgelopen seizoen zijn er geen 
leden die opgezegd hebben. Dit betekent dat er, mede door de compensatie van de 
zaalhuur, geen negatief resultaat is geboekt. 

De afdeling staat er nog steeds goed voor en kan eventuele toekomstige tegenvallers 
opvangen.

Tot slot hoop ik dat wij in het nieuwe seizoen geen maatregelen krijgen die 
binnensporten niet mogelijk maakt en dat wij weer een normaal seizoen kunnen gaan 
doen.

Hans Klijn

Commissaris Zaalvoetbal
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